
PARGAS STAD 

ÄLDRERÅDET 4/2023 

Tid: 5.9.2023 kl. 10.30-11.45 

Plats: Styrhytten, stadshuset 

 

Närvarande Nyberg Widar  ordförande 
Ahlsund Christina medlem 

 Ginman Leif  medlem 
 Kronqvist-Sundström Clara medlem 
 Lindqvist Yngve medlem 
 Nyberg Johan  medlem    
 Nymalm Elisabeth medlem 
 Planting Ann  medlem 
 Salonen Markku vice ordförande     

Åkerfelt Bertil  medlem 
 Knuts Åsa  sekreterare 
 
 Baarman Linda kommunikations- och marknadsföringschef § 31 

Könönen Enni  marknadsföringsassistent                           § 31 
 
Frånvarande Brunnsberg Annika medlem 
 
 
 
§ 26 Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 10.30.  
 

§ 27 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
§ 28 Justering av protokollet från senaste möte 

Protokollet från senaste möte justerades.  
 
§ 29 Hälsningar från kommunområdena 

Kommunalgården i Korpo finns på stadens fastighetsförsäljningslista. Korpoborna är helt 
emot försäljningen eftersom detta hus behövs för olika tillställningar och det är den mest 
lämpliga lokalen att samla äldre personer i. 
 
Medlemmen Elisabeth Nymalm har kontaktat livskratschefen Maria Leppäkari angående 
Korpos danaarv. Korpo har ett danaarv de fått tidigare och ett som de nyligen fått. 
 
 



Pensionärsklubben Festingarna i Nagu är inte nöjda med utvecklingen på serviceboendet 
Grannas. För tillfället är personalbristen enorm. Pensionärsklubben kommer att kontakta 
chefer på Varha. Rådets ordförande lovade också ta upp detta på Varhas nästa äldreråds-
möte. 
 
Veteraner har rätt till gratis städning men att få tag på någon som sköter om att det 
ordnas städning kan vara svårt. Ibland behövs det många samtal innan man når rätt 
person inom Varha. 
 
Nu finns många nya stadiga parkbänkar i centrum av Pargas. Äldrerådet fick på våren ge 
förslag på var man önskade att bänkar placeras. 
 

§ 30 Övriga ärenden 
Pensionärer uppmanas att röra på sig men ännu har rådet inte hört om någon motions-
grupp som skulle ha ordnats via projektet Kraft i åren.  
 
Bowlinghallen i Pargas stänger. Nu hoppas rådet att någon annan företagare kan ta över 
verksamheten eftersom flera pensionärsgrupper besöker hallen. 
 
År 2022 framförde Svenska pensionärsförbundet och dess medlemsföreningar sina tankar 
om framtiden åt beslutsfattarna i form av en budkavle. Genom budkavlen vill 
föreningarna synliggöra förbundet och påverka beslutsfattare på lokal, regional och 
nationell nivå. Svenska pensionärsförbundets ombud i Åboland Mona Lehtonen skall 
presentera budkavlen för Varhas äldreråd 7.9. 
 
Trafiksäkerhetsarbetsgruppen i vilken Markku Salonen är äldrerådets representant håller 
möte i slutet av september. Läget i Pargas är rätt så bra men några saker måste ännu för-
bättras. 
 
Äldrerådet planerar bjuda in Kimitoöns råd för äldre och personer med funktions-
nedsätning i slutet av november. Till samma möte bjuder vi in stadens råd för personer 
med funktionsnedsättning. Vi måste först komma överens om en passande dag för råden 
och efter det bjuder vi också in någon tjänsteman. På nästa möte detaljplanerar vi tider, 
servering och vilka frågor som skall behandlas. 
 
2.10 väljer stadsstyrelsen nya medlemmar till äldrerådet. Elisabeth Nymalm och Christina 
Ahlsund meddelade att de inte ställer upp för nyval. 

  

§ 31 Informationsvänligt samhälle, kommunikations- och marknadsföringschef Linda 
Baarman och marknadsföringsassistent Enni Könönen. 

 Staden håller på att bygga upp en kommunikationsplan. Staden behöver lyssna på 
invånarna om hur de vill att staden kommunicerar utåt d.v.s hur kan staden nå så många 
som möjligt med information om stadens tjänster då alla inte har eller vill använda 
datorer. En enkät för + 65-åringar har planerats för detta och nu på mötet gås den igenom 
för att se om något skall tilläggas/ändras innan den färdigställs. 

  



Rådets medlemmar får till uppgift att i sina egna pensionärsföreningar meddela om att 
det är viktigt att fylla i enkäten. Enkäten kommer att finnas på hemsidan www.pargas.fi 
och kan fås i pappersform från områdeskontoren och stadshusets servicepunkt. 

  
Efter diskussion anser rådet att bl.a följande är viktigt vid fungerande kommunikation: 
- informationstidningen NYTT är en jätteviktig informationskälla som dessutom är 

gratis. NYTT får gärna ges ut oftare.   
- uppdaterade hemsidor 
- utveckla kommunområdenas sidor med information och händelser 
 

§ 32 Följande möte. 
 Följande möte hålls 17.10 i stadshuset. 
 
 

 
Pargas 5.9.2023  
 
 
 
   
Widar Nyberg    Åsa Knuts 
ordförande    sekreterare 
 
 
 
 
 

  

http://www.pargas.fi/

